
                            PROTOKÓŁ  Nr 10/2011 
z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług 

z dnia 27 kwietnia  2011r. 

Obecni:

1. Dariusz Kur               -  Przewodniczący Komisji
2. Henryk Wójcik          -  Zastępca Przewodniczącego
3  Aleksandra Świeżak  -  Członek Komisji
4. Danuta Opłotna         -  Członek Komisji
5. Adam Wojtyra           -  Członek  Komisji

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Mieczysława Kaska - pracownik ODR
2. Piotr Augustyniak   -  pracownik wydziału UGK

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek:

1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji.
2. Sprawy  różne . 
3.Ustalenie terminu posiedzenia Komisji.

Ad1. Przewodniczący Komisji odczytał protokół z poprzedniego posiedzenia 
Komisji, który przyjęto jednogłośnie.

Ad2. Pani Mieczysława Kaska przekazała informacje o rodzaju usług 
udzielanych przez doradców terenowych Ośrodka Doradztwa Rolniczego w 
Warszawie, przeprowadzanych szkoleń oraz usług odpłatnych.
Wszystkie te informacje wraz z adresami i kontaktami  zawiera  załącznik nr 1 
do niniejszego protokółu i dostępne sa na stronie internetowej 
www.modr.mazowsze.pl
Poinformowała również o trwającym naborze wniosków  o dopłaty 
bezpośrednie dla rolników oraz o możliwości pozyskania środków na  wsparcia 
działalności gospodarczej rolniczej.
W połowie czerwca planowany jest wyjazd do Poświętnego koło Płońska na 
„Dni Pola” . Szczegółowy program zostanie przedstawiony na następnym 
posiedzeniu Komisji.



Ad2.  Piotr Augustyniak udzielił informacji na temat :
- ogłoszonego przez  Kasę Rolniczego  Ubezpieczenia Społecznego  II edycji  
Mazowieckiego Konkursu Wiedzy  z zakresu bezpieczeństwa, higieny pracy 
ekologii w rolnictwie dla rolników i sołtysów ( załącznik nr 2 do niniejszego  
protokółu.)
- komunikatu  Mazowieckiego Wojewódzkiego Lekarza Weterynarii odnośnie  
ogłoszonego na terenie województwa mazowieckiego w dniach od 6 do 20 maja 
2011 r.  szczepienia doustnego lisów wolno żyjących przeciwko wściekliźnie.
Komunikat stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.

Adam Wojtyra  zaproponował,  aby zaprosić na kolejne posiedzenie Komisji 
przedstawicieli Kół Łowieckich, celem omówienia tematu związanego z 
zapobieganiem  niszczenia upraw przez dziki, a zwłaszcza uprawy kukurydzy.
Powiedział, że kiedyś myśliwi prowadzili uprawy kukurydzy i ziemniaków na 
terenach leśnych, aby tą zwierzynę ciągnęło do lasu, obecnie zaniechano tej 
praktyki.

Komisja postanowiła zaprosić na następne  posiedzenie Komisji przedstawicieli  
Kół Łowieckich i  ten temat poruszyć na naradzie z Sołtysami.

Przewodniczący Komisji  zwrócił się do Piotra Augustyniaka z zapytaniem 
- co ze zbiórką  folii po sianokiszonkach i po nawozach oraz  zbiórką eternitu?

Piotr Augustyniak  odpowiedział, że na razie mieszkańcy składają wnioski, a 
dopiero później będzie ogłoszony przetarg na odbiór i wywóz eternitu.
W temacie zbiórki folii  trwają ustalenia, kto będzie zajmował się zbiórką folii
i ta sprawa będzie omawiana na naradzie z Sołtysami.

 Ad3. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 9 maja 2011 r. 
godzina na 9.00.

Na tym protokół zakończono.
                                                                   

                                                                    Przewodniczący Komisji 

                                                                             Dariusz Kur 
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